
Styremøte nr. 2016-08-09   Innkalling  Referat  

 

Dato: 9. august 2016

  

Tid:  1900 – 2030 Sted: Helene (62) 

Tilstede:  Ellen Lycke, Håkon Straume, Helene Hille-Dahl 

Innkalt av:  

EL 

Møteleder: 

EL 

Referent:  

HHD 

Referat skrevet dato: 

10.08.2016 

Saksliste: 

 

Sak nr:  Ansv: Tekst: 

H000 Alle Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

 

H060 HS Stikkontaktene i garasjen 

Kontrollere og reparere defekte stikkontakter i garasjen 

Status 9/8 Venter på anbud 

 

H070  Skilting av utleieplassene 

Forespørre Baumann om skilt til utleieplassene. Utsatt til rehabiliteringen av 

garasjene er ferdig 

 

H081 EL Løs mur på hjørnet av bod 2 

Repareres i sammenheng med rehabilitering av garasjene 

 

H085 EL Nytt huskestativ på flaggstangplassen 

Tilbud fra Bærum Hageservice er akseptert og foreløpig planlagt start er 

september, etter rehabiliteringen av garasjene er ferdig 

 

H098 EL/HS Støy ved innkjøring til garasjen grunnet løs rist  

Utbedre rist i sammenheng med rehabilitering av garasjene 

 

H113  Sjekke fall på Aco drain utenfor bod 3 

Innkommet bekymring om senknig på midten. Innhenter tilbud i løpet av vinteren 

 

H122 HS Rottefeller 

Noen rottefeller er plassert på feltet. De har ikke fått ettersyn i år. Håkon sjekker 

om avtalen med leverandør fortsatt gjelder 

- Status 9/8 Purrer på tilbakemelding fra leverandør 

 

H129 HS Utbedre kum utenfor nummer 60 

Settes på høstens dugnadsliste 

 

H132 EL/THP Bodtak befaring 

Befaring med Bjørn Schramm for å se på bodtakene. Det har kommet inn 

spørsmål om noen av skjøtene kan være sprukket på den nye takpappen.   

Status 26. juli. Befaring av takene med taktekkeren og Ellen. Alle takene er tette 

med 10 cm sveist overlapp. Taktekkeren understreket at løsningen er svært 

holdbar. Sak avsluttet 

 

H136 HS Merke plassene i garasjen under/etter rehabilitering  

NOR Entreprenør har merket opp p-plassene under blokk 3 og mellom blokk 2 og 

3. Resten av p-plassene blir også merket. 

 



H138 EL Dugnad – ikke møtt  

13 av 37 har ikke betalt for manglende oppmøte på dugnad. Betalingen er en 

frivillig ordning. Bør vi innføre en oppfordning om å betale? 

- Status 9/8 Avventer. Ser an oppmøtet på dugnadene fremover. 

 

H139  Manglende grus rundt bod 4  

Anbud fra Bærum Hageservice innhentes 

 

 


